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 БЕОГРАД - Бивши аустријски вицеканцелар Хуберт Горбах сматра да је Србија добро
напредовала и да је спремна да буде примљена у ЕУ.

  Он је казао да су реформски кораци које је предузела српска влада протеклих година
запажени, али да се не могу ефекти очекивати на брзину.

  

�Не може ништа да се деси од данас на сутра. Потребно је време. Верујем да је премијер
Александар Вучић тренутно на добром путу", подвукао је Горбах.

  

Горбах, који присуствује �Бечким економским разговорима � београдски сусрет 2017",
рекао је, у изјави Танјугу да је препрека на путу Србије Косово, те да се тај проблем
мора решити.

  

Казао је да је Србија веома важна за мир и стабилност не само на западном Балкану,
већ и Европи.

  

�Верујем да је Србија далеко напредовала и да је спремна да буде примљена у ЕУ",
нагласио је Горбах додајући да сматра да је и ЕУ спремна да прими нове чланице.
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Он сматра да су Србија и уопште регион западног Балкана веома важни, јер могу бити
капија ка руском тржишту.

  

Указао је да је за регион важна сарадња и са Кином и Русијом и да Европљани треба да
пазе да �не изгубе прикључак".

  

�Србија и регион су веома важни како из економског, тако и мировног аспекта", објаснио
је Горбах.

  

(Танјуг)
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